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Допълнителни 22 млн. лева да бъдат отпуснати на столичния градски транспорт, реши
общинският съвет на вчерашното си заседание.
Причината е увеличението на сумата, която се плаща на превозвачите за километър
пробег, заради поскъпването на горивата, обясни заместник-кметът на София по
транспорта Любомир Христов. За рейсовете тази сума е нараснала с 8%, а за тролеите с
5 на сто. Въпреки това обаче засега не се предвижда увеличение на цената на
билетчето. Отделно 8 млн. лв. от отпуснатата сума ще бъдат предоставени  на 
столичния метрополитен заради ускореното изграждане на метрото. Съветниците
приеха вчера и предложението за прехвърляне на общината на собствеността на
околовръстната жп линия от бул. „Черни връх" до „Искърско шосе", за което вече има
решение на правителството. София ще си поиска и друг участък от околовръстната жп
линия от бул. "Цар Борис III" към „Захарна фабрика". За последните 30 г. там само
веднъж е минал влак - по време на газовата криза.
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